
Z á p i s n i c a   č. 4/2024

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Sokolovciach konaného

dňa 23. októbra 2024



                                              Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Sokolovciach konaného

dňa 23. októbra 2024

Počet poslancov: 9

Počet prítomných  poslancov :  9 

Počet neprítomných poslancov: 0

Počet ostatných prítomných :                      4 (Ing. Natália Hritzová, p. Švecová, 
p. Čikošová, p. Vidová Kováčiková, p. Hudák)

 PROGRAM  rokovania Obecného zastupiteľstva:

1. Otvorenie zasadnutia, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 
2. Žiadosť o predaj pozemku p. Ing. I. Greguša s manželkou 
3. Voľba prísediaceho pre Okresný súd Trnava – pracovisko Piešťany 
4. Žiadosť   neverejného   poskytovateľa   sociálnej   služby   o   finančný 

príspevok 
5. Žiadosť p. Eleny Vidovej Kováčikovej o odkúpenie pozemku parc. č. 

146/2 
6. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Sokolovce za 1. 

polrok 2024 
7. Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu Obce Sokolovce v roku 2025 
8. Žiadosť ZŠ s MŠ o poskytnutie finančných prostriedkov na preplatenie 

cestovných nákladov pre dochádzajúcich žiakov 
9. Návrh na určenie názvu novovytvorenej ulice
10. Rôzne, diskusia, návrh na uznesenie a záver

Zapisovateľka: Mgr. Kristína Klučovská

Overovatelia: Ján Hrisenko, Ľuboš Guzoň



1. Otvorenie zasadnutia, určenie overovateľov a zapisovateľky. 

Zasadnutie  Obecného zastupiteľstva  v Sokolovciach otvoril  a viedol  starosta  obce p.  Ing. 
Marián Dóczy. Do  programu rokovania Obecného zastupiteľstva navrhol doplniť nasledovné 
body:

 Žiadosť Základnej školy s materskou školou v Sokolovciach o navýšenie rozpočtu na 
originálne kompetencie,

 Žiadosť Mgr. Marcela Ištoka o zriadenie vecného bremena,

 Schválenie  neodovzdania  staveniska  firme  CEDIS  na  vybudovanie  ČOV 
v Sokolovciach,

 Žiadosť o sprístupnenie cesty na pozemky na Švejarsky pasienok,

 Oprava  osvetlenia  na  Hlohoveckej  ulici  a vyčistenie  zberných  košov  na  dažďovú 
vodu.

HLASOVANIE poslancov:

Prítomní: 9
ZA: 9
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Program rokovania OZ bude doplnený o vyššie body.

Za overovateľov zápisnice určil  p.  J.  Hrisenka a p. Ľ. Guzoňa, písaním zápisnice poveril 
Mgr. Kristínu Klučovskú. 

2. Žiadosť o predaj pozemku p. Ivana Greguša s manželkou

Ing.  Marián Dóczy,  starosta  obce,  oboznámil  prítomných so žiadosťou p.  Ivana Greguša 
o predaj časti  pozemku, parc. č.  136/1, registra „C“, k.  ú.  Sokolovce, o výmere cca 20 m 2, 
nakoľko táto časť pozemku zasahuje do záhrady p. Greguša. P. starosta informoval, že tento bod 
sa  presunul  zo  zasadnutia  OZ  z 13.  12.  2023,  nakoľko  vtedy  neboli  schválené  Zásady 
hospodárenia  s obecným  majetkom.  Stavebná  komisia  sa  bola  na  vyššie  uvedenej  parcele 
pozrieť. Kontrolórka obce, Mgr. Edita Podhradská, upozornila poslancov OZ, že najskôr musia 
byť  schválené  podmienky  odpredaja  obecného  majetku.  Na  základe  prijatých  Zásad 
hospodárenia s obecným majetkom, musí obec vypracovať podmienky odpredaja a žiadateľ sa 
k nim musí písomne vyjadriť.

U z n e s e n i e   č. 16/2024 OZ



Obecné zastupiteľstvo v Sokolovciach 

s c h v a ľ u j e 

odpredaj   pozemku   (20   m2)   –   parc.   č.   136/1,   registra   „C“,   LV   č.   700, 
s výmerou   3915   m2,   druh   pozemku   –   zastavaná   plocha   a nádvorie   za 
podmienok, že:

a) žiadateľ  dá  vypracovať  geometrický  plán,   v ktorom bude  odčlenená 
časť parcely s presnou výmerou,

b) obec Sokolovce dá vypracovať znalecký posudok ,
c) náklady   spojené   s vyhotovením   geometrického   plánu   a znaleckého 

posudku znáša žiadateľ,
d) žiadateľ  sa do 10 dní  odo dňa doručenia  týchto podmienok písomne 

vyjadrí,  či  s podmienkami súhlasí.  Písomnú odpoveď zašle na adresu 
obce Sokolovce,

e) po  doručení  písomného  vyjadrenia  bude  obec  Sokolovce  postupovať 
v zmysle   zákona   č.   138/1991   Z.   z.   a platných   Zásad   hospodárenia 
s majetkom obce. 

HLASOVANIE poslancov:

Prítomní: 9

ZA: 9

PROTI: 0

ZDRŽAL SA: 0

UZNESENIE č. 16/2024 OZ bolo prijaté.  

3. Voľba prísediaceho pre Okresný súd Trnava – pracovisko Piešťany

P.  starosta  oboznámil  prítomných  s Vyjadrením  predsedu  okresného  súdu 
k navrhovanému  kandidátovi  na  funkciu  prísediaceho.  Na  túto  funkciu  navrhlo  OZ  na 
predchádzajúcom zasadnutí p. Bohuslavu Rehákovú. P. starosta uviedol, že podľa zákona obec 
musí najskôr prísediaceho navrhnúť, okresný súd sa k návrhu vyjadrí a na základe toho, OZ zvolí 
kandidáta,  t.  j.  p.  Rehákovú, ako prísediacu pre Okresný súd Trnava – pracovisko Piešťany. 
Podľa z.  č.  385/2000 Z.  z.  ods.  1  starosta  obce navrhuje  kandidáta,  okresný súd sa  k nemu 



vyjadruje  a OZ kandidáta  volí.  Na  základe  §  140 ods.  2  vydá  OZ prísediacemu osvedčenie 
o zvolení.  

U z n e s e n i e   č. 17/2024 OZ

Obecné zastupiteľstvo v Sokolovciach 

v o l í

p.   Bohuslavu  Rehákovú   ako   prísediacu   pre  Okresný   súd  Trnava   – 
pracovisko Piešťany.

HLASOVANIE poslancov:

Prítomní: 9

ZA: 9

PROTI: 0

ZDRŽAL SA: 0

UZNESENIE č. 17/2024 OZ bolo prijaté.  

4. Žiadosť neverejného poskytovateľa sociálnej služby o finančný príspevok

P. starosta informoval prítomných o žiadosti OZ ORLÍK v Močenku o finančný príspevok 
na prevádzku poskytovanej sociálnej služby na rok 2025. P. starosta uviedol, že OZ ORLÍK 
poskytuje  sociálnu  službu  p.  Helene  Fulajtárovej.  Podľa  zákona  je  obec  povinná  poskytnúť 
poskytovateľovi sociálnej služby finančný príspevok vo výške 100,00 EUR / mesačne, nakoľko 
má osoba, ktorej je sociálna služba poskytovaná, t. j. Helena Fulajtárová,  v obci trvalý pobyt.

U z n e s e n i e   č. 18/2024 OZ

Obecné zastupiteľstvo v Sokolovciach 



s ch v a ľ u j e

poskytnutie finančného príspevku vo výške 100,00 EUR /  mesačne pre OZ 
ORLÍK  v Močenku ako poskytovateľovi sociálnej služby.

HLASOVANIE poslancov:

Prítomní: 9

ZA: 9

PROTI: 0

ZDRŽAL SA: 0

UZNESENIE č. 18/2024 OZ bolo prijaté.  

 

5. Žiadosť p. Eleny Vidovej Kováčikovej o odkúpenie pozemku parc. č. 146/2

P.  starosta  informoval  prítomných o žiadosti  p.  Eleny Vidovej  Kováčikovej  o odkúpenie 
obecného pozemku, parc. č. 146/2, registra „C“, druh pozemku – zastavaná plocha a nádvorie, 
s výmerou 102 m2, zapísanej na LV č. 700. P. starosta uviedol, že ide o obecný pozemok, ktorý 
slúži ako prístupová cesta na pozemky na Švejársky pasienok. Zároveň uviedol, že v budúcnosti 
bude pozemok slúžiť aj ako prístupová cesta k novovybudovanej ČOV.

U z n e s e n i e   č. 19/2024 OZ

Obecné zastupiteľstvo v Sokolovciach 

n e s ch v a ľ u j e

odpredaj pozemku parc. č. 146/2 p. Elene Vidovej Kováčikovej.



HLASOVANIE poslancov:

Prítomní: 9

ZA: 0

PROTI: 0

ZDRŽAL SA: 0

UZNESENIE č. 19/2024 OZ bolo prijaté.  

6.   Správa   o kontrolnej   činnosti   hlavného  kontrolóra   obce  Sokolovce   za   1. 
polrok 2024

Mgr.  Edita  Podhradská,  hlavná  kontrolórka  obce,  oboznámila  prítomných  so  Správou 
o kontrolnej  činnosti  hlavného  kontrolóra  obce  Sokolovce  za  1.  polrok  2024.  Uviedla,  že 
uskutočnené kontroly boli v súlade s Plánom kontrolnej činnosti na 1. polrok 2024. Kontrolná 
činnosť v 1. polroku 2024 bola zameraná na:

 Kontrolu čerpania mzdových prostriedkov v ZŠ s MŠ Sokolovce v roku 2023,

 Kontrolu vedenia evidencie sťažností a petícií v obci Sokolovce a spôsob ich vybavenia 
za rok 2023,

 Mimoriadne kontroly v súlade s § 18f ods. 1 písm. h) zákona č. 369/1990 Zb.
P.  Podhradská skonštatovala,  že obec pri  výkone samosprávy v 1.  polroku 2024 dodržiavala 
a dodržiava príslušné právne predpisy pri hospodárení a nakladaní s majetkom obce. 

U z n e s e n i e   č. 20/2024 OZ

Obecné zastupiteľstvo v Sokolovciach 

b e r i e   n a   v e d o m i e

Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Sokolovce za 1. polrok 
2024



UZNESENIE č. 20/2024 OZ bolo prijaté.  

7. Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Sokolovce v roku 2025

P.  starosta  informoval  prítomných  o žiadosti  ZO  JDS  Sokolovce,  predsedníčky  Marty 
Vidovej,  o poskytnutie finančnej podpory pre členov ZO JDS Sokolovce vo výške 2000, 00 
EUR.  V žiadosti  p.  Vidová  uviedla,  že  dotácia  by  bola  použitá  na  realizáciu  kultúrno-
spoločenských aktivít a relax. P. Elena Vidová Kováčiková na zasadnutí OZ informovala, že 
každý člen ZO JDS si ročne platí 3,00 €. Táto suma sú odvody pre okres. Zároveň si každý člen 
platí sumu 7,00 € ako sponzorské. Rovnako uviedla, že v súčasnosti má ZO JDS Sokolovce 95 
členov.

U z n e s e n i e   č. 21/2024 OZ

Obecné zastupiteľstvo v Sokolovciach 

s ch v a ľ u j e

poskytnutie dotácie z rozpočtu obce v roku 2025 pre ZO JDS Sokolovce vo 
výške 2000,00 EUR.

HLASOVANIE poslancov:

Prítomní: 9

ZA: 9

PROTI: 0

ZDRŽAL SA: 0

UZNESENIE č. 21/2024 OZ bolo prijaté.



8.  Žiadosť  ZŠ   s MŠ o poskytnutie   finančných  prostriedkov  na  preplatenie 
cestovných nákladov pre dochádzajúcich žiakov

P.  starosta  oboznámil  prítomných  so  žiadosťou  ZŠ  s MŠ  o poskytnutie  finančných 
prostriedkov  na  preplatenie  cestovných  nákladov.  V žiadosti,  Mgr.  Petronela  Gogolová, 
riaditeľka  ZŠ  s MŠ  uviedla,  že  ide  o žiakov,  ktorí  dochádzajú  z Ratnoviec,  Jalšového, 
Koplotoviec, Moravian nad Váhom, Piešťan, Šulekova, Hlohovca, Banky. 

U z n e s e n i e   č. 22/2024 OZ

Obecné zastupiteľstvo v Sokolovciach 

s ch v a ľ u j e

poskytnutie finančných prostriedkov na preplatenie cestovných nákladov pre 
dochádzajúcich žiakov

HLASOVANIE poslancov:

Prítomní: 9

ZA: 9

PROTI: 0

ZDRŽAL SA: 0

UZNESENIE č. 22/2024 OZ bolo prijaté.  

9. Návrh na určenie názvu novovytvorenej ulice

P. starosta oboznámil prítomných s návrhom p. Jozefa Slováka a manž. Márie Slovákovej 
ako štatutárov novovybudovanej a skolaudovanej ulice, ktorým žiadajú určiť vybudovanej ulici 
názov Brezová ulica, nakoľko na nej vysadili mladé stromy Brezy bielej.



U z n e s e n i e   č. 23/2024 OZ

Obecné zastupiteľstvo v Sokolovciach 

s ch v a ľ u j e

názov Brezová ulica pre novovytvorenú ulicu.

HLASOVANIE poslancov:

Prítomní: 9

ZA: 9

PROTI: 0

ZDRŽAL SA: 0

UZNESENIE č. 23/2024 OZ bolo prijaté.  

10. Žiadosť ZŠ s MŠ o navýšenie rozpočtu na originálne kompetencie na rok 
2024

P.  starosta  oboznámil  prítomných  so  žiadosťou  ZŠ  s MŠ  o navýšenie  finančných 
prostriedkov  na  originálne  kompetencie  na  rok  2024,  z dôvodu otvorenia  tretej  triedy  v MŠ 
a druhého  oddelenia  ŠKD  v základnej  škole.  Riaditeľstvo  školy  žiada  o pokrytie  zvýšených 
nákladov na tarifné platy a príslušné odvody do Sociálnej poisťovne a zdravotnej poisťovne za 
obdobie september – december 2024, a to v sume 13 936,80 EUR.

U z n e s e n i e   č. 24/2024 OZ

Obecné zastupiteľstvo v Sokolovciach 



s ch v a ľ u j e

navýšenie rozpočtu na originálne kompetencie na rok 2024 vo výške 13 936,80 
EUR.

HLASOVANIE poslancov:

Prítomní: 9

ZA: 9

PROTI: 0

ZDRŽAL SA: 0

UZNESENIE č. 24/2024 OZ bolo prijaté.  

11. Žiadosť Mgr. Marcela Ištoka, DiS o zriadenie vecných bremien

P.  starosta  oboznámil  prítomných  so  žiadosťou  Mgr.  Marcela  Ištoka,  DiS  o zriadenie 
vecných bremien na:

Uloženie elektrického káblu na parc. č. 206/3 evidovanej na LV č. 700 v prospech parc. č. 
206//55,  ktorá  sa  nachádza  uprostred  vyššie  uvedenej  obecnej  parcely  a je  vo  vlastníctve  p. 
Ištoka.  Ďalej  p.  Ištok žiada o zradenie  vecného bremena na  uloženie  elektrického káblu  cez 
parcelu  č.  143/16,  zapísanej  na  LV  č.  1065  a o udelenie  súhlasu  na  uloženie  vodovodu, 
vybudovanie  rozvodu elektrickej a cestnej komunikácie  medzi parc. č. 189/110 a č. 189/100 na 
parc. č. 185/2, zapísaných na LV č. 1065.P. Ištok žiada o zrušenie podmienky neprejazdnosti, 
nakoľko  pri  prijatí  parcely  č.  189/110  navrhovala  p.  Podhradská,  aby  táto  parcela  nebola 
stavebne napojená na parcelu „cesty“ vedúcu k Družstevnej ulici. Tomuto návrhu bolo zo strany 
p. Ištoka vyhovené. Po prijatí parc. č. 189/111 do územného plánu, sa dané dve parcely musia  
prepojiť jednou súvislou komunikáciou, ako aj inžinierskymi sieťami, táto skutočnosť „zákazu 
prejazdu“  je  pre  daný  objekt  ako  celok  nevhodná,  nakoľko  parcely  189/111  a 189/110  sú 
oddelené práve danou parcelou č. 185/2, ktorá ich pretína stredom a prepojenie medzi nimi bude 
práve cez ňu.
P. Ištok rovnako žiada o zváženie pomenovania názvu budúcej ulice na parcele č. 141/141 (novo 
navrhovaná IBV II. Sokolovce) názvom „Olivová“, nakoľko je tu plánovaná výsadba niekoľkých 
olivovníkov.    



U z n e s e n i e   č. 25/2024 OZ

Obecné zastupiteľstvo v Sokolovciach 

- s ch v a ľ u j e

zriadenie vecného bremena na uloženie elektrického káblu na parc. č. 206/3 
evidovanej na LV č. 700

HLASOVANIE poslancov:

Prítomní: 9

ZA: 9

PROTI: 0

ZDRŽAL SA: 0

- s ch v a ľ u j e

zriadenie vecného bremena na uloženie elektrického káblu cez parc. č. 143/16 
(z parc. č. 141/382 na parc. č. 139/5)  evidovanej na LV č. 1065.

HLASOVANIE poslancov:

Prítomní: 9

ZA: 9

PROTI: 0

ZDRŽAL SA: 0 



- s ch v a ľ u j e

zriadenie   vecného   bremena   na   uloženie   vodovodu,   vybudovanie   rozvodu 
elektrickej (NN) a cestnej komunikácie medzi parc. č. 189/110 a č. 189/100, na 
parc. č. 185/2 evidovanej na LV č. 1065.

HLASOVANIE poslancov:

Prítomní: 9

ZA: 9

PROTI: 0

ZDRŽAL SA: 0

- s ch v a ľ u j e

„prejazd “ k parc. č. 189/111 a 189/110 cez parc. č. 185/2.

HLASOVANIE poslancov:

Prítomní: 9

ZA: 8

PROTI: 0

ZDRŽAL SA: 1 (Guzoň)

- s ch v a ľ u j e

vznik názvu „Olivová ulica“ budúcej ulice na parc. č. 141/141, evidovanej na 
LV č. 1098.

HLASOVANIE poslancov:



Prítomní: 9

ZA: 8

PROTI: 0

ZDRŽAL SA: 1 (Guzoň)

UZNESENIE č. 25/2024 OZ bolo prijaté.

12. Schválenie neodovzdania staveniska firme CEDIS

P. starosta oboznámil prítomných so zámerom neodovzdať stavenisko na vybudovanie ČOV 
firme CEDIS, nakoľko je na firmu CEDIS začatá konkurzné konanie stavebnou firmou HANT 
BA. Zároveň p.  starosta  uviedol,  že  predbežne neodovzdáme stavenisko,  na ktorom má byť 
zhotovené dielo podľa Zmluvy o dielo č. 10/2023/2024 zo dňa 29.2.2024 (ďalej len „ZoD“), a to:

- Do doby, pokiaľ zo strany Hlavnej kontrolórky Obce nebude prešetrený podnet o reálnosti 
ceny za zhotovenie diela, ktorá bola rozhodujúcim kritériom na hodnotenie ponúk vo VO 
a výber  zhotoviteľa,   a to  na  základe  pokynu  Úradu  pre  verejné  obstarávanie  zo  dňa 
9.9.2024, nakoľko ide o podlimitnú civilnú zákazku

- Do doby odsúhlasenia VO poskytovateľom dotácie  z environmentálneho fondu, z ktorého 
má byť financovaná rozhodujúca časť stavby ČOV. Podľa informácií obce poskytovateľ 
dotácie začal z vlastného podnetu kontrolu predmetnej zákazky

- Do doby, pokiaľ nebude vydané právoplatné rozhodnutie vo veci návrhu na vyhlásenie 
konkurzu na majetok úpadcu podaným navrhovateľom – spoločnosťou HANT BA a.s. Na 
rozdiel od Vášho názoru, konanie o tomto konkrétnom návrhu na vyhlásenie konkurzu, má 
spojitosť s plnením ZoD, ktorú naša obec s Vami uzavrela, s prihliadnutím aj k tej skutoč-
nosti,  že konkurzný súd pripustil  pristúpenie ďalších Vašich veriteľov do konkurzného 
konania. V prípade, že bude konkurz súdom vyhlásený, bude mať právne dopady na danú 
zákazku.

- Do doby, pokiaľ nepredložíte riadnu dodávateľskú zmluvu. Rámcovú zmluvu o dodávke 
tovarov zo dňa 26.2.2024, ktorú ste nám predložili, sme vyhodnotili ako absolútne neprija-
teľnú pre  jej  neurčitosť.  Neurčitosť zmluvy nevylepšil  ani  jej  dodatok č.  1.  V každom 
prípade takúto zmluvu nemožno považovať za splnenie Vašej povinnosti predložiť uzatvo-
renú  zmluvu  s dodávateľom navrhovaných atypických prefabrikátov stavebných dielcov 
pre ČOV. Sme toho názoru, že od uzavretia ZoD na zhotovenie stavby, t.j. od 29.2.2024 



disponujete všetkými informáciami k tomu, aby ste uzatvorili určitú zmluvu na plnenie do-
dávky prefabrikátov s presnou špecifikáciou predmetu plnenia a ceny, ktorá bude koreš-
pondovať s cenou položiek 29 - 31 rozpočtu, ktorý je nedeliteľnou súčasťou ZoD.

Na záver Vás upozorňujeme, že Obec je povinná dodržiavať všetky povinnosti súvisiace 
s riadnym hospodárením  s majetkom obce, teda vykonávať aj príslušnú kontrolu. V rámci nej 
preverovala  u Vášho  dodávateľa  atypických  prefabrikátov  stavebných  dielcov  pre  ČOV  – 
spoločnosti ZIPPA PN s.r.o. Piešťany, stav pripravenosti plnenia a cenu, pričom zistila, že  za 
cenu  uvedenú  v rozpočte  nie  je  Váš  dodávateľ  schopný  potrebné  prefabrikáty  vyrobiť, 
a dokonca, podľa jeho vyjadrenia, na výrobu prefabrikátov podľa projektu potrebuje čas 180 dní.

Ak  tieto  skutočnosti  potvrdia  výsledky  šetrenia  príslušných  inštitúcií,   budeme  nútení 
odstúpiť od ZoD z dôvodu jej podstatného porušenia. Ak bude vyhlásený konkurz na majetok 
Vašej spoločnosti, budeme nútení odstúpiť od zmluvy aj z tohto dôvodu.

Z uvedených dôvodov Vás žiadame, aby ste sa zdržali nekorektných konaní ako dňa 23. 
10. 2024, keď ste sa bez našej písomnej výzvy ako objednávateľa dostavili na tzv. preberanie  
staveniska, čo je v rozpore s čl. 7.1.ZOD č. 10/2023/2024..

U z n e s e n i e   č. 26/2024 OZ

Obecné zastupiteľstvo v Sokolovciach 

s ch v a ľ u j e

neodovzdanie   staveniska   firme   CEDIS   na   vybudovanie   ČOV   v obci 
Sokolovce.

HLASOVANIE poslancov:

Prítomní: 9

ZA: 9

PROTI: 0

ZDRŽAL SA: 0

UZNESENIE č. 26/2024 OZ bolo prijaté. 



13. Žiadosť o sprístupnenie cesty na pozemky na Švejársky pasienok

P. starosta oboznámil prítomných, že ide o obecný pozemok, parc. č. 146/2, registra „C“, 
druh pozemku – zastavaná plocha a nádvorie,  evidovaná na LV č.  700,  s výmerou 102 m2. 
Zároveň uviedol, že potrebné bude vybudovať mostík cez tento pozemok a opraviť aj zničené 
oplotenie p. Vidovej Kováčikovej.

U z n e s e n i e   č. 27/2024 OZ

Obecné zastupiteľstvo v Sokolovciach 

s ch v a ľ u j e

sprístupnenie   cesty   na   pozemky   na   Švejársky   pasienok     a rovnako   aj 
vybudovanie mostíka a oplotenia p. Eleny Vidovej Kováčikovej.

HLASOVANIE poslancov:

Prítomní: 9

ZA: 7

PROTI: 0

ZDRŽAL SA: 2

UZNESENIE č. 27/2024 OZ bolo prijaté.  

14. Žiadosť o opravu verejného osvetlenia na Hlohoveckej ulici a vyčistenie 
zberných košov na dažďovú vodu

P.  starosta  oboznámil  prítomných  so  žiadosťou  o opravu  verejného  osvetlenia  na 
Hlohoveckej ulici  a rovnako aj vyčistenie zberných košov na dažďovú vodu na Hlohoveckej 
ulici.



U z n e s e n i e   č. 28/2024 OZ

Obecné zastupiteľstvo v Sokolovciach 

s ch v a ľ u j e

opravu verejného osvetlenia na Hlohoveckej ulici a vyčistenie zberných košov 
na dažďovú vodu.

HLASOVANIE poslancov:

Prítomní: 9

ZA: 9

PROTI: 0

ZDRŽAL SA: 0

UZNESENIE č. 28/2024 OZ bolo prijaté.  

15. Žiadosť ZŠ s MŠ o navýšenie rozpočtu na originálne kompetencie na rok 
2024

P. starosta oboznámil poslancov OZ so žiadosťou ZŠ s MŠ v Sokolovciach. Riaditeľstvo ZŠ 
s MŠ žiada o navýšenie rozpočtu na originálne kompetencie na rok 2024 z dôvodu zvýšeného 
počtu  stravníkov  v Školskej  jedálni  a prijatia  pomocnej  kuchárky.   Riaditeľstvo  školy  žiada 
o pokrytie  zvýšených  nákladov  na  tarifné  platy  a príslušné  odvody  do  Sociálnej  poisťovne 
a zdravotnej poisťovne za obdobie september – december 2024, a to v sume 1307,60 EUR. 

U z n e s e n i e   č. 29/2024 OZ

Obecné zastupiteľstvo v Sokolovciach 



s ch v a ľ u j e

navýšenie rozpočtu na originálne kompetencie na rok 2024 vo výške 1307,60 
EUR.

HLASOVANIE poslancov:

Prítomní: 7

ZA: 7

PROTI: 0

ZDRŽAL SA: 0

UZNESENIE č. 29/2024 OZ bolo prijaté.  

16. Rôzne, diskusia, návrh na uznesenie, záver
 
Starosta obce oboznámil prítomných s ďalšou etapou rekonštrukcie parku, v rámci ktorej sa 

vybuduje hlavný vstup z ulice Školskej, chodníky a verejné osvetlenie. Taktiež uviedol, že je 
podaná  žiadosť  na  vydanie  stavebného  povolenia  na  vybudovanie  informačného  centra 
a ubytovacieho zariadenia pre zamestnancov z budovy bývalej práčovne. V objekte tak vzniknú 
na poschodí tri byty a spoločenská miestnosť na prízemí. ďakuje poslancom za účasť. P. starosta 
prečítal prítomným uverejnený článok z denníka SME, v ktorom sa spomína oprava kaštieľa. P. 
starosta oboznámil prítomných s tým, že obci neboli schválené dotácie na opravu strechy.

Nakoľko boli vyčerpané všetky body zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Sokolovciach, 
starosta obce Ing. Marián Dóczy zasadnutie ukončil poďakovaním všetkým za účasť. 

Overovatelia:  Ján Hrisenko .....................................

Ľuboš Guzoň .....................................

            



                                               Ing. Marián Dóczy
                           starosta obce  

Zapísala: Mgr. Kristína Klučovská

V Sokolovciach, dňa 24. 10. 2024


